



PERSATUAN PENIAGA ALAT GANTI KEJURUTERAAN DAN KENDERAAN MALAYSIA
馬來西亞機械及車輛零件商會
ENGINEERING AND MOTOR PARTS TRADERS' ASSOCIATION OF MALAYSIA
(PPM-004-14-20101970)

日期：2026 年 8 月 7 日

致：全体会员

马来西亚机械及车辆零件商会 2026 年度学业奖励金通告

本商会从即日起至 2026 年 9 月 30 日，接受申请 2026 年度学业奖励金。兹附上有关细则与申请表格；有意申请者请填写表格并附上所需文件（包括由校方盖章签署证明的成绩副本）呈交本会秘书处，逾期恕不受理。成功申请者将获电邮通知，并须穿整齐校服亲自出席领取奖励金。

颁发日期：2026 年 11 月 22 日（星期日）

颁发时间：上午 9.30am

颁发地点：吉隆坡中华独中楼下大礼堂，Jalan St. Thomas, Batu 3 1/2, Off Jalan Ipoh, 51100 Kuala Lumpur

会长 高平业

教育基金组主任 郑建宗

同启

7 August 2026

To: All Members

Announcement on EMPTA Academic Awards 2026

Please be informed that the application for EMPTA Academic Awards 2026 is now open. All applications shall be submitted together with the required documents (including the copy of academic results certified by the school) to EMPTA secretariat by 30 September 2026, submission after the deadline will not be entertained. Successful applicants will be notified by email and are required to attend the award presentation in school uniform.

Date of award presentation: 22 November 2026 (Sunday)

Time of award presentation: 9.30am

Venue of award presentation: Chong Hwa Independent High School's main hall (ground floor), Jalan St. Thomas, Batu 3 1/2, Off Jalan Ipoh, 51100 Kuala Lumpur

Yours faithfully,

Kau Peng Yap, Chairman

Teh Kian Chong, Head of Education Fund Sub-committee



2026 年度马来西亚机械及车辆零件商会学业奖励金申请细则

1. 宗旨：嘉奖本会会员及其雇员成绩优良的子女，以励向学。
2. 申請資格：
 - 2.1 申请人必须是本商会会员公司（不包括子公司、母公司或控股公司、姐妹公司或联号公司，除非相关公司同时是本商会会员）雇主或雇员（必须服务至少一年）的孩子。
 - 2.2 申请者必须品行乙、B 等或以上，以及在 2025 学年或公共考试获得以下成绩：

年级	成绩
小学 1-3 年级	至少 7 个科目获评级 TP3 或以上
小学 4-6 年级	至少 6 个科目获评级 TP4 或以上
中学 Form 1 – Form 3	总平均 73 或以上 (若以 TP1 至 TP6 申请，则以 TP 同等值计算)
(独中) 初中一至初中三	总平均 70 或以上
中学 Form 4	总平均 68 或以上 (若以 TP1 至 TP6 申请，则以 TP 同等值计算)
(独中) 高中一至高中三	总平均 65 或以上
SPM/IGCSE	考获文凭，同时至少 5 科 A
STPM/Foundation	成绩的累计平均绩点 3.0 或以上
A level	至少 1 科 A 及 2 科 B，其余科目必须及格
初中统考	至少 4 科 A，1 科 B
高中统考	至少 4 科 A，2 科 B (华、英、巫文其中一科必须为 B 或上)
大学	完成并考获专业文凭、学士或硕士学位，总成绩的累计平均绩点 3.25 (硕士 3.50) 或以上

3. 申请手续
 - 3.1 申请者须呈交填妥表格，并附上经校方盖章签署证明的成绩报告（包括品行）以及学生家长经雇主盖章印证的雇主公积金报表（报表须含家长名字）。
 - 3.2 申请表格必须完整，没有填妥的申请表格或文件不齐全者的申请将不获处理。
 - 3.3 申请截止日期是 **2026 年 9 月 30 日**。
4. 所有申请将由本商会奖励金组审查及核准，申请者无权提出异议；申请结果将通过电邮通知，请在表格填上有效电邮地址。
5. 每位成功申请者只限获颁一项奖励金。
6. 成功申请者须穿整齐校服亲自出席领取奖励金；除非生病（须提供病假单）、学校考试或出席丧事，缺席者将被当作放弃领取奖励金，本商会将不会补发。



Rules of EMPTA Academic Awards 2026

1. Objective: To promote learning by providing an incentive to children of employers and employees of member companies with excellent academic achievement.

2. Eligibility of application:

2.1 A person who is a child of employer or employee (with minimum one year of employment) of EMPTA member company (excluding subsidiary, parent or holding company, sister company, or associate company, unless it is at the same time also a member of EMPTA).

2.2 A person who is rated B or above in terms of conduct by the school and has achieved the academic results below in the 2025 academic year or public examination:

Schooling Level	Academic Achievement
Standard 1-3, primary school	TP3 or above in at least 7 subjects
Standard 4-6, primary school	TP4 or above in at least 6 subjects
Form 1-3, secondary school	Total average of 73 marks or above (or equivalent if TP1 to TP6 is used)
(Independent Chinese high school) Junior 1-3	Total average of 70 marks or above
Form 4	Total average of 68 marks or above (or equivalent if TP1 to TP6 is used)
(Independent Chinese high school) Senior 1-3	Total average of 65 marks or above
SPM / IGCSE	Passed to obtain the certificate with at least 5 As
STPM / Foundation	Average Subject Grade Point of 3.0 or above
A level	At least 1 A and 2 Bs with the passing of other subjects
UEC (junior high school)	At least 4 As and 1 B
UEC (senior high school)	At least 4 As and 2 Bs (obtained B or above for the subject of Chinese, English or Malay language)
University/College	Completed the course and passed to have obtained a diploma, bachelor's degree or master's degree with CGPA of 3.25 (3.50 for master's degree) or above

3. Application process

3.1 An applicant shall submit the completed application form attached with a copy of the academic results (including the grade of conduct) certified by the school and a certified copy of the EPF statement of the parent's employer containing the parent's name.

3.2 Application with incomplete form or documentation will not be processed.

3.3 The closing date for application is **30 September 2026**.



PERSATUAN PENIAGA ALAT GANTI KEJURUTERAAN DAN KENDERAAN MALAYSIA
馬來西亞機械及車輛零件商會
ENGINEERING AND MOTOR PARTS TRADERS' ASSOCIATION OF MALAYSIA
(PPM-004-14-20101970)

4. Review and approval of the applications are at the discretion of EMPTA's academic awards working group and the views of the applicants will not be considered; the outcome of applications will be notified via email, kindly fill in a valid email address in the form.
5. Only one award will be given to each successful applicant.
6. All successful applicants are required to be present in school uniform to receive the awards; failure to be present at the presentation ceremony will be considered a decline to receive the award and no reward will be given to any absentee after the presentation ceremony except to those sick (medical certificate required), attend school examination or funeral.



PERSATUAN PENIAGA ALAT GANTI KEJURUTERAAN DAN KENDERAAN MALAYSIA
馬來西亞機械及車輛零件商會
ENGINEERING AND MOTOR PARTS TRADERS' ASSOCIATION OF MALAYSIA
(PPM-004-14-20101970)

2026 年 学 业 奖 励 金 申 请 表 格

EMPTA ACADEMIC AWARDS 2026 APPLICATION FORM

申请截止日期 APPLICATION CLOSING DATE : **30-9-2026**

颁奖日期 Presentation Date: **22-11-2026**

地点 Venue : 吉隆坡中华独中楼下大礼堂 Chong Hwa Independent School's main hall (ground floor)
Jalan St. Thomas, Batu 3 1/2, Off Jalan Ipoh, 51100 Kuala Lumpur.

学生姓名 (中) (英)
Student's Name: (C) _____ (E) _____
性别 年龄 身份证号码
Sex: _____ Age: _____ I.C. No.: _____

学校名称
Name of School: _____

年级 (2026)
Academic level (2026): _____

家长姓名 (中) (英)
Name of Parent (C): _____ (E): _____
与学生关系
Relationship with student: _____

Bank detail of Payee for the award 奖励金收款人银行户头资料

银行 Bank: _____ 户口号码 Account No: _____

名字 Name: _____

备注: 所有申请表格须连同以下文件通过电邮或亲手提交至本商会秘书处, 地址和电邮请参考页脚。

Note: All application forms must be attached with the following supporting documents and sent to EMPTA secretariat physically or by email, kindly refer to the footer for physical and email addresses.

- (1) 经校方盖章和签署证明的成绩册副本
A copy of academic results certified by the school
- (2) 经雇主盖章印证的雇主公积金报表, 报表须含家长名字
Certified copy of employer's EPF statement containing the parent's name



PERSATUAN PENIAGA ALAT GANTI KEJURUTERAAN DAN KENDERAAN MALAYSIA
馬來西亞機械及車輛零件商會
ENGINEERING AND MOTOR PARTS TRADERS' ASSOCIATION OF MALAYSIA
(PPM-004-14-20101970)

家长公司名称 (中): _____

Name of parent's company (英): _____

入职日期 Date of employment: _____

公司职位 Position in company: _____

公司地址 Address of company: _____

公司电话 Tel. of company: _____

公司传真 Fax of company: _____

公司电邮 Email of company: _____

申请人签名
Signature of Applicant

电邮 Email:

电话 Tel:

家长签名
Signature of Parent

电邮 Email:

电话 Tel:

公司董事/首席执行官/经理签名和公司盖章
Signature of company's Director/CEO/Manager & stamp of company

姓名 Name:

职称 Designation:

日期 Date: